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Protokoll nr 8 2021 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 
Ann-Christin Broberg, Carola Gioti, Oscar Erlandsson, Ragnar Helin, 
Richard Friberg, Stefan Fagerström, Mats Fors, Pernilla Majlöf 
 
Frånvarande: Lina Hedlund 
Tidpunkt: 
Kl. 15:30-17:00 
 
Plats: 
Digitalt möte via Skype 
 

Sammanträdet öppnas 
Ordförande Stefan Fagerström förklarar sammanträdet öppnat. 
 

Val av justerare 
Carola Gioti. 

Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

Anmälan av föregående protokoll 
Önskemål om att föregående protokoll skickas med kallelsen till 
kommande möte. 
Läggs till handlingarna. 
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Ärenden till stadsdelsnämnden den 23 september 
Hilde Wennsten, enhetschef på utförarenheten, berättar om hur 
det hälsofrämjande arbetet sett ut under perioden.  

 Alla verksamheter erbjuder aktiviteter till sina brukare, 
minst en gång i veckan. 

 Ökad delaktighet och inflytande, idélådor där brukarna kan 
önska aktiviteter. 

 Fokus på hälsofrämjande aktiviteter så som fysisk aktivitet, 
göra något trevligt tillsammans, gå på museum med mera.  

 Alla enheter har utsedda fritidsombud, kulturombud och 
hälsoombud på alla verksamheter. De jobbar aktivt med att 
driva det främjande arbetet löpande. Alla aktiviteter är 
såklart anpassade utifrån pandemins restriktioner.  

 Många aktiviteter har kunnat genomföras utomhus; 
promenader, gympa från SVT kl.9.45, besök på Skansen, 
boulespel och haft musikstunder, målat eller pysslat 
inomhus, i mindre grupper.  

 Nu senare delen av sommaren skapats en pensionärsklubb, 
ska ses på fredagar och göra en trevlig aktivitet tillsammans, 
i dagsläget inte fysiska träffar men hoppas kunna komma i 
gång med det under hösten. Hittills har de varit i en lokal 
och bakat. Brukarna ska själva bestämma vad klubben ska 
heta.  

 Mindre föreställning, en musikstund som brukarna har 
deltagit i utomhus.  

 Mer riktad träning, på utegym, för de som så önskat. 
 Ungdomar med funktionsnedsättningar har erbjudits 

aktiviteter under sommaren, i kolloformat drivet av Duvnäs 
fritidsgård, kreativt skapande, musik och utomhusvistelse. 
Framåt ska de kunna träffas i Kungsholmens bibliotek, 
förhoppning om att kunna starta nu under hösten. Ungdomar 
upp till 18 år, nås genom vår preventionsgrupp och 
handläggare på beställarenheterna uppmanar de brukare de 
träffat om att delta. 

 
Stefan tar upp att det är viktigt att fritidsombuden läser de utskick 
som kommer via staden. Om okej skulle Hilde kunna skicka ut en 
lista på fritidsombuden till Rådets medlemmar så att olika 
föreningar direkt kan förse fritidsombuden med information om 
olika aktiviteter?  
 
Brukarundersökningen och resultat från den kommer på senare 
möte under hösten eftersom den pågår just nu. Resultaten kopplas 
till uppföljningen av verksamheterna, som ett komplement till vad 
verksamheterna själva uppger kring kvalitet. Hilde tycker det är en 
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bra idé att vi förtydligar detta i nästa tertialrapport, så att vi kan visa 
vad våra resultat baseras på för uppgifter. 
 
Uppskattat att Hilde är med i mötet och berättar om 
utförarverksamheterna och de hälsofrämjande aktiviteterna. 
 
Mats säger något kort om T2 i stort - Vi uppfyller våra mål, 
delaktighet jobbar man med på olika sätt hela tiden i de olika 
verksamheterna, området går med ett litet överskott. Stor utveckling 
inom digitalisering ständigt pågående arbete. 
 
Rickard har synpunkter på hur målen kan vara gröna, trots att målet 
inte är uppnått? Inte nöjd med T2:ans uppföljning kring målen till 
Rådet. Inventering av tillgänglighet i alla verksamheter, finns 
protokoll från det? Är allt åtgärdat? Återkopplingen till Rådet kring 
olika aktiviteter önskas bli bättre. 
Märkligt att ingen lex Sarah-rapport inkommit från verksamheter i 
enskild regi. 

Program för delaktighet 
Planeringsdag/Workshop VP 2022 bokas till den 16 november, före 
Rådet samma dag, kl.13-16 (vi tar 30 minuter från ordinarie Råd). 
Stefan skickar information till Ann-Christin om tidigare workshops. 
Hur ska vi kunna se programmet för delaktighet på ett tydligare 
sätt? Förslag finns att kunna lägga in det i ILS-webben.  
 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 
Tellus fritidscenter och Tanto seniorlokus är kommunövergripande 
öppna verksamheter som vänder sig till seniorer och seniorer med 
funktionsnedsättning som bor i Stockholms stad. Stadsdelsnämnden 
föreslås att ge förvaltningen i uppdrag att från och med den 1 
januari 2022 driva Tellus fritidscenter och Tanto seniorlokus i 
förvaltningens regi tills en ny upphandling kan genomföras 

Information om inkomna handlingar 
Inga handlingar har inkommit. 

Övriga frågor 
Information om kommande Råd: digitalt eller kan vi ses fysiskt? 
Den 29 september släpps restriktionerna. Staden kommer med sina 
riktlinjer och sedan får stadsdelarna skapa sina egna bestämmelser 
och riktlinjer. Rådet i oktober hålls på SKYPE. Förvaltningen 
återkommer med information på nästa Råd när det förhoppningsvis 
finns en mer ordnad form för återgång, det kommer ske med 
försiktighet. 



 

 
 

Protokoll 
Sida 4 (5) 

  
  

Rådet för funktionshinderfrågor 
 

 
Carola har en fråga: Val nästa år, ska vi ha någon valstrategi? 
Debatt med politikerna? Bjuda in Christoffer och Anders? Kan vi 
träffa dom? Kan vi sätta mer press på politikerna? Vi tar med oss 
det till nästa Råd för vidare diskussion i och med att förvaltningen 
säger att vi troligen fortsatt ska ha digitala möten resten av året. 
 
S:t Julian priset, Tipsa om vinnare, sista dagen för tips är den 3 
oktober. 
https://www.esmaker.net/nx2/Public/regForm.aspx?pid=75d6d9e1-
b9e0-41b4-b6c6-a951c45f656a 
 
Fråga från förgående möte: 
Förskole-undersökningen 2021, Rådet saknar 
funktionshinderperspektivet i rapporten. Förvaltningen tar med sig 
frågan till förskolenheten och återkommer med svar på mötet. 
Svaret är att det är Kvalitet- och stadsutvecklingsenheten som 
ansvarar för undersökningen så vill man påverka hur den 
undersökningen går till så ska man vända sig till dom. Mats tittar 
vidare på frågan och ser om förvaltningen kan påverka 
undersökningens utformning. Återkommer nästa Råd. 
 
Hilde Wennsten och Klara Dourrouj, enhetschef beställarsidan, 
medverkan på Rådet, bestämt att de deltar på Rådet i samband med 
T1 och T2 och sedan får Rådet påtala när de önskar att de ska delta 
på Rådet. 
 
Rådet tipsar om en ny standard kring kvalitet i gruppbostad, 
framtagen via SiS, som kan användas vid till exempel upphandling 
av gruppbostad, i det egna kvalitetsarbetet och vid kartläggning av 
kompetensbehov. Standarden utgår från individens behov. Länk till 
standarden: 
https://www.sis.se/produkter/foretagsorganisation/tjanster/tjanster/s
s-8770012021/ 

Nästa sammanträde 
 
12 oktober kl.15.30-17.00. 

Sammanträdet avslutas  
Ordförande förklarar sammanträdet avslutat. 
 
 

   
Stefan Fagerström  Carola Gioti 

https://www.esmaker.net/nx2/Public/regForm.aspx?pid=75d6d9e1-b9e0-41b4-b6c6-a951c45f656a
https://www.esmaker.net/nx2/Public/regForm.aspx?pid=75d6d9e1-b9e0-41b4-b6c6-a951c45f656a
https://www.sis.se/produkter/foretagsorganisation/tjanster/tjanster/ss-8770012021/
https://www.sis.se/produkter/foretagsorganisation/tjanster/tjanster/ss-8770012021/
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Ordförande  Justerare 
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